
KS Josip Prašnikar
Odprta scena Metalke - Svet potrošnikov inkomisija za komu-

nalo in gospodarstvo sta 25. junija tehtali predlog Metalke, da bi na
severnozahodni strani Kraigherjeve ploščadi prirejali tako imeno-
vano »Odprto sceno Metalke«. Na njej bi opravljali določeno gostin-
sko dejavnost in predstavljali s sodelovanjem Škuca, Foruma in
Equrne mlade, napredne ustvarjalce. Omenjena organa krajevne
skupnosti se strinjata s predlogom Metalke, vendar zahtevata, da
med delovanjem odprte scene zagotovijo obratovanje javnih stranišč
pri Alka baru v Metalki in v podhodu AjdovšCina.

Prltožbe krajanov - Prebivalce Dalmatinove, Tavčarjeve ln Moša
Pijadejeve ulice vse bolj moti izreden hrup, ki ga po zaključku
obratovanja discoteke Turist povzročajo predvsem mladi obiskovalci
z motorji, z razbijanjem steklenic in metanjem najrazličnejših drugih
predmetov. Dogaja se celo, da mladi poškodujejo avtomobile. Vod-
stvo tgzda so seznanili s svojim ogorčenjem, prjčakujejo pa, da bodo
ukrepale tudi službe, ki skrbijo za nočni red in mir.

* * •

Soglas|a - Svet krajevne skupnosti se strinja, da modna trikotaža
Arena iz Pulja odpre na Nazorjevi 10 trgovski lokal za prodajo
konfekcije, nasprotuje pa temu, da bi v teh prostorih zasebnik uredil
prodajalno bureka in mlečno restavracijo. Po mnenju sveta ni zadrž-
kov, da bi Borivoje Ljujič in Milomir Jovanovič odprla na Trubarjevi
22 ali Trubarjevi 30 poslovni prostor za opravljanje odvetniške dojav-
nosti. Poudarja pa, da je treba spoštovati odločitev, da se za
poslovne prostore uporablja le kletna in pritlična stanovanja 6. in 7.
kategorije, ne pa tudi stanovanja v nadstropjih. Ta je potrebno
obnoviti in tako zagotoviti, da se ne bi zmanjševal stanovanjski sklad.

* • •

Ugotovltve in vpraianja - Na javni razpravi o aktualnih vprašanjih
izvajanja Zakona o pokojninskem in invalidskem zavarovanju so med
drugim menili, da so nizke pokojnine rezultat neurejenega nagraje-
vanja po delu v OZO, ne pa posledica zakona o pokojninskem in
Invalidskem zavarovanju. Zato ni dopustno, da to problematiko rešu-
jejo na račun upokojencev. Vrednotonje nadurnega dela po pred-
logu, bi pomenilo tudi določeno diskriminacijo. saj vsi d.elavci
nimajo možnosti delati nadurnega dela. Ali se dosledno izvaja dolo-
čilo, da mora delavec.T«! dola na delih, na katerih se zavarovalna
doba Šteje s povečanjem, vložiti zahtevek za upokojitev, ko je izpolnil
pogoje za upokojitev, je še zdrav oziroma sposoben za nadaljevanje
takega dela? Strinjali so se s podaljšanjem obdobja za zbiranje
sredstev za gradnjo domov starejših občanov.

* • •

Štlrl stranl pripomb - Na povzetke osnutkov samoupravnih spora-
zumov o temeljih plana SAS družbenih dejavnosti in matertalne
proizvodnje občin in mesta Ljubljane za obdobje 1986-1990 imajo v
krajevni skupnosti Josip Prašnikar štiri strani (180 vrstic) pripomb.
Med drugim so zapisali: -Ce bi bili SAS o temeljih planov zlasti na
področju SIS materialne proizvodnje bolj konkretni, če bi v njih
delovni Ijudje in občani videli razreševanje skupnih problemov, fie bi
videli svoj razvoj, potem bi za to namenjali tudi več sredstev, tako pa
se jim zdijo oddaljeni in nezanimivi oziroma o njih sploh ne razprav-
Ijajo, saj imajo občutek nemoči vplivanja na nekaj, kar je že dolo-
čeno. SAS o temeljih plana zlasti SlS^naterialne proizvodnje so zelo
neenotno pripravljeni (vodnega gospodarstva sploh ni) in med sebo)
neusklajeni. Pri tem je še odprto vprašanje organiziranosti. Tukaj je
energetika ločena od komunale in ta od cestnega gospodarstva.
Prav pri razkopavanju cest se kaže neusklajenost n. pr. PTT s
komunalo in podobno.

Samouprava bi morala biti organizirana na občinski ravni - lahko
so to enote - nikakor pa ne v regiji. Stroka pa naj bo širše organizi-
rana in dovolj močna po strokovni strani ter usposobljena delovati
po delegatskem sistemu.«

K. J.


